
About Compass Group Canada 

 

Compass Group Canada is the leading provider of foodservice and support services in Canada, 

with over 25,000 associates across 2,300 locations nationwide. Their expertise spans diverse 

sectors and specialties, including sports venues, dining rooms, schools, hospitals, oil rigs, 

remote camps, vending services and facilities management. Compass Group Canada is on a 

mission to be the country’s most innovative foodservice provider, aiming to redefine the industry 

through cutting-edge technology and forward-thinking approaches that positively impact people, 

performance and purpose. Compass Group Canada is committed to using their size and scale 

for good and has established a Planet Promise commitment of Net Zero GHG by 2050. Through 

tailored hospitality solutions and dedication to excellence, Compass Group Canada is shaping 

the future of foodservice and support services in Canada. 

 

Compass Group Canada has been recognized as one of Canada’s Most Admired™ Corporate 

Cultures in 2021, 2022, 2023, and 2024, an award recognizing best-in-class Canadian 

organizations for having cultures that help enhance performance and competitive advantage, as 

well as a Great Place to Work® from 2019 to 2025, as a Best Workplaces™ in Canada in 2025, 

2024 and 2022, Best Workplaces™ with Most Trusted Executives in 2024 and 2025, Best 

Workplaces™ in Retail and Hospitality in 2021 and 2020 and as a GTA Top Employer in 2024, 

2023 and 2021. To learn more, visit www.compass-canada.com, LinkedIn and Instagram. 
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Compass Group Canada 

Joylin Pinto – Senior Manager, Corporate Communications 

joylin.pinto@compass-canada.com 

437-553-5893 
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À propos du Groupe Compass Canada 

 

Le Groupe Compass Canada est le principal fournisseur de services alimentaires et de services 

de soutien au Canada, avec plus de 25 000 associés répartis dans 2 300 emplacements à 

l'échelle nationale. Son expertise s'étend à divers secteurs et spécialités, y compris les sites 

sportifs, les salles à manger, les écoles, les hôpitaux, les plates-formes pétrolières, les camps 

éloignés, les services de distribution automatique et la gestion d'installations. Le Groupe 

Compass Canada s'est donné pour mission d'être le fournisseur de services alimentaires le plus 

novateur au pays, en visant à redéfinir l'industrie grâce à une technologie de pointe et à des 

approches avant-gardistes qui ont un impact positif sur les gens, la performance et la raison 

d'être de l'entreprise. Le Groupe Compass Canada s'est engagé à mettre son envergure et sa 

taille au service du bien commun et a pris l'engagement, dans le cadre de sa Promesse pour la 

planète, de réduire à zéro ses émissions de gaz à effet de serre d'ici 2050. Grâce à des 

http://www.compass-canada.com/
https://www.linkedin.com/company/8426158/admin/
https://www.instagram.com/compassgroupcan/
mailto:Courtney.gardner@compass-canada.com


solutions d'accueil sur mesure et à son dévouement à l'excellence, le Groupe Compass Canada 

façonne l'avenir des services alimentaires et des services de soutien au Canada. 

 

Le Groupe Compass Canada a été reconnu comme l’une des cultures d’entreprise les plus 

admirées™ au Canada en 2021, 2022 et 2023, un prix qui reconnaît les organisations 

canadiennes les plus performantes pour leurs cultures qui contribuent à améliorer le rendement 

et l'avantage concurrentiel, ainsi qu’un excellent lieu de travail par Great Place to Work® en 

2023, 2022, 2021, 2020 et 2019, comme l’un des meilleurs lieux de travail par Best 

WorkplacesMC au Canada en 2025, 2024 et 2022, comme l’une des équipes de direction la plus 

fiables en 2025 et 2024 par Best WorkplacesMC , l’un des meilleurs lieux de travail par Best 

WorkplacesMC pour le commerce de détail et l’accueil en 2021 et 2020 et en tant que meilleur 

employeur de la RGT en 2024, 2023 et 2021.  Pour en savoir plus, visitez www.compass-

canada.com, LinkedIn et Instagram. 

 

 

Personne-ressource pour les médias 

 

Groupe Compass Canada 

Joylin Pinto, gestionnaire principale, Communications d’entreprise  

joylin.pinto@compass-canada.com 

437-553-5893 
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Compass Group Canada has been recognized as one of Canada’s Most Admired™ 

Corporate Cultures in 2021, 2022, 2023 and 2024, an award recognizing best-in-class 

Canadian organizations for having cultures that help enhance performance and competitive 

advantage, as well as a Great Place to Work® in 2025, 2023, 2022, 2021, 2020, and 2019, 

as a Best Workplaces™ in Canada in 2025, 2024 and 2022, Best Workplaces™ with Most 

Trusted Executive Team in 2025 and 2024, and as a GTA Top Employer in 2024, 2023 and 

2021. To learn more, visit www.compass-canada.com, LinkedIn and Instagram. 
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